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Van het bestuur:  

 
 
Op woensdag 8 november 2017 zien we elkaar voor de eetbijeenkomst in  Restaurant de 

Boschvijver. Van harte welkom! 

 

Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst geeft uw voorzitter aan de eigenaar van de 

Boschvijver het aantal aanwezige leden door. Graag uiterlijk dinsdagmorgen via 

bovenstaande tel nr of mail door te geven als u NIET aanwezig kunt zijn. 

 

Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het verzoek om dit alvast 

vóór dinsdag a.s. door te geven aan de voorzitter, zodat eea op tijd verwerkt kan 

worden.  

 

                                                          

 

 

Agenda eetbijeenkomst 08-11-2017 

 

Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  

 

Start: 18.45 u.                      

 

1. Opening 

2. Mededelingen 

Binnengekomen post 

Bericht Zonevoorzitter Jaap Burger, verzoek langskomen bij bijeenkomst. 

i. Voorstel december of februari bijeenkomst. 

3. Voordracht creatieve ideeen voor Appelthorn activiteiten: 

a. Idee Ad Wijne 

b. Idee Ton ter Hoeven 

c. Idee Fundraisingcie 

d. Idee Lisette van de Weg 

Uitleg schaarstepuntensysteem, formulieren ronddelen, invullen en inleveren  

4. Commissies aan het woord 

a. Fundraising 

b. Programmacommissie 

c. Ledencimmissie 

d. ICT-commissie 

5. Informatie Nieuwjaarsbijeenkomst 

6. Vervolg creatieve ideeen, brainstorm, kiezen activiteit 

7. W.v.t.t.k. 

8. Rondvraag  

9. Sluiting 

Afmelden voor bijeenkomsten bij:     Lisette van de Weg, 
       clubpresident  

E-mail: lisweg@upcmail.nl 
Telefoon/sms : 06 - 29554713 
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Van de programmacie: bijeenkomst woensdag 22 november 2017 20.00 uur 

 
Wine&Bite 

 

De programmacommissie heeft voor woensdag 22 november a.s. weer een leuke 

activiteit op de agenda staan. We zullen starten om 20 uur, de locatie is nog een 

verrassing, maar het zal ergens in (het centrum van) Apeldoorn zijn. Ad zal ons 

meenemen in een leuke wijnproeverij met een klein (wijn)hapje. We hopen natuurlijk 

weer op een grote opkomst.  

 

 

 

 
Eetbijeenkomst 11 oktober 2017 

 

De voorzitter deed het uitstekend op 11 oktober 

 

Op 11 oktober was weer de gebruikelijke bijeenkomst in de Boschvijver, waar 29 leden 

aanwezig waren. Lisette opent rond kwart voor zeven de vergadering en gaf het woord 

aan Karin Pelle. Karin ging resoluut staan en vertelde ons dat bij haar borstkanker 

geconstateerd is. Ze is nog volop bezig met onderzoek, maar er zal zeker iets aan 

gedaan moeten worden. Wij waren stil, ook om de manier waarop zij ons toesprak. Thuis 

realiseerde ik me, dat we de laatste jaren wel erg vaak met deze nare ziekte in de club 

worden geconfronteerd. 

Karin heel veel sterkte. 

 

Daarna kregen we de verrassende mededeling dat Eric Harleman een rondje gaf vanwege 

zijn verjaardag. Hij werd 61 jaar jong dus hij heeft nog heel veel jaren voor de boeg. 

 

Daarna was het woord aan Antoine, die de jaarcijfers besprak en met een welgemeend 

applaus werd bedankt voor al het werk, dat hij verricht heeft. Hij mag het nog een jaar 

blijven doen. De kascommissie heeft ook geen aanmerkelijke fouten gevonden en 

iedereen was dus tevreden. Volgend jaar bestaat de kascommissie uit Gerard van 

Reekum en Simone. Met recht een zeer zware commissie. Mij verbaast het een beetje, 

dat we niet in staat zijn meer geld over te houden. Mocht er een onverwachte vraag 

komen die we willen honoreren dan wordt het moeilijk om hiervoor geld ter beschikking 

te stellen. 

 

De volgende avondbijeenkomst wordt gehouden door onze eigen Anita. Er volgt meer 

info over plaats, route, inhoud etc.  

 

Ondertussen profiteerden we van een heerlijke maaltijd (met patat). 

De ledencommissie vroeg ons om nieuwe kandidaten aan te brengen, hoewel men zich 

ook wil beraden of het zinvol is het aantal leden verder te laten groeien. Een hele goede 

vraag naar mijn mening. 

 

Veel commissies hadden nog geen snars uitgevoerd hoewel Hanneke op eigen initiatief 

Euro 3000,00 als toezegging van de Gemeente Apeldoorn heeft losgepeuterd. 

 

Lisette verraste ons met een powerpoint presentatie over de recente geschiedenis van 

Appelthorn, waarbij het gewicht van 1760 Kg die we wogen toen we bij Van Gerrevink 

waren mij wel erg nieuwsgierig maakte naar het huidige gewicht. Joris herinnerde ons 

aan het feit dat Gerard Mohlmann op 11 oktober 11 jaar geleden is overleden. Dat mijn 

moeder ook op 11 oktober is overleden, maar dan 5 jaar geleden heb ik maar niet 

verteld. Zij was immers op drie dagen na 102 jaar. 

 

Om 20.45 werd de vergadering beëindigd en togen we voldaan naar huis. 

T.t.H. 
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De voordracht van Anita Zengerink op 25 oktober in een der aula’s van het 

Heidehof 

 

Het was toch wel een heftige avond. Anita had zich uitstekend voorbereid op het 

onderwerp en wist ons te boeien met een niet eenvoudig onderwerp waar we allen mee 

te maken krijgen. 

We zijn sterfelijk en dat betekent dat ieder mens niet alleen wordt geboren maar ook 

dood gaat. 

We verdringen het onderwerp, maar eens komt het dichtbij. 

 

Anita werkt onder de naam Suaze hetgeen een samentrekking is van 

Stervensbegeleiding en Uitvaartverzorging Anita Zengerink. 

Ze heeft een kleinschalige persoonlijke aanpak en heeft passie voor mensen en zorg. Dit 

niet alleen in woorden maar ook met daden.  

Hoe kom je aan klanten: eigenlijk door mond op mond reclame. Ze is nog maar kort aan 

de gang en heeft dit jaar tot nu toe 9 uitvaarten gerealiseerd voor eigen rekening. 

Daarnaast wordt ze vaak ingehuurd door andere begrafenisondernemingen.  

Haar werkterrein is niet alleen Apeldoorn maar omvat ook Deventer, Zutphen, Arnhem 

en de Veluwe en alle plaatsen daartussen. 

 

Na het overlijden moet er veel geregeld worden en is er dagelijks contact tussen de 

familie en Anita. 

Een van de zakelijke afspraken moet natuurlijk de begroting zijn en die is toch vrij snel 

onderwerp van een besprek. Je ontkomt daar niet aan, hoe vervelend dit ook is in die 

moeilijke periode. 

 

De missie waarmee Suaze het werk doet is: 

Een goed afscheid is het begin van een goede rouwverwerking. 

 

Het is onmogelijk om een duidelijk beeld te schetsen van hetgeen ons op deze avond is 

verteld, maar het was echt indrukwekkend. 

Daarom kwam de wijn ons na afloop prima uit en konden we daarna thuis nog eens 

stilstaan bij hetgeen ons deze avond heeft geleerd. 

 

Anita je was fantastisch.  

T.t.H. 

 
 

PROFICIAT…. 
 
 
 

    
 

11 november 

13 november 

 

15 november 

 

 

Ton ter Hoeven 
Marloes Jansen-
Boerakker 

Hans van Genderen 
 

 

16 november 

21 november 

5 december 

 

Hugo Bolhuis 

Ans Pasman 

Rob Schuitemaker 
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